

Title (en)  
Blank for a packaging carton

Title (de)  
Zuschnitt für einen Verpackungskarton

Title (fr)  
Flan pour carton d'emballage

Publication  
**EP 0972717 A2 20000119 (DE)**

Application  
**EP 99104736 A 19990310**

Priority  
DE 29812293 U 19980711

Abstract (en)

The side walls have a rectangular area (7) to which is connected a trapezoidal tapering second area (8). A tongue (10) extends conically outwards and can be folded over. The tongue is provided on the conically extending side edge of the trapezoidal area. A widening foldable tongue (9) is provided on the relative parallel side edges, so that between these tongues a triangular section (11) is formed. The base of the triangle is formed by the bridge (12) interconnecting the tongues.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Zuschnitt für einen Verpackungskarton, der sich durch trapezförmige Bereiche der Seitenwände (5) auszeichnet, an deren konisch zulaufenden Seitenkanten je eine konisch zulaufende umfalzbare Zunge (10) und an den parallelen Seitenkanten der Seitenwände je eine sich nach außen erweiternde umfalzbare Zunge (9) vorgesehen ist, wobei sich zwischen jeweils zwei derartigen Zungen ein dreieckförmiger Ausschnitt (11) ergibt und die Basis dieses Dreiecks durch einen Steg (12) mit mehreren Falzlinien (13,14) gebildet ist. Hierdurch ergibt sich eine Verpackung mit schräg nach innen verlaufendem Bereich der Verpackungsstirnwände. <IMAGE>

IPC 1-7  
**B65D 71/00**

IPC 8 full level  
**B65D 71/00** (2006.01); **B65D 71/36** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**B65D 71/36** (2013.01); **B65D 2571/00141** (2013.01); **B65D 2571/0066** (2013.01); **B65D 2571/00728** (2013.01); **B65D 2571/0087** (2013.01)

Cited by  
WO2020163072A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)  
**DE 29812293 U1 19981022**; EP 0972717 A2 20000119; EP 0972717 A3 20000126

DOCDB simple family (application)  
**DE 29812293 U 19980711**; EP 99104736 A 19990310